
Bestyrelsesmøde Afd 1, tirsdag d 9. januar 2018 

 

Deltagere: Mona, Tommy, Birthe, Mette, Niels, Sonja, Frederikke  

 

Dagsorden: 

1.  Valg af ordstyrer 

2. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

3. Seniorvejleder 

4. Beplantning af fællesarealer 

5. Nabohjælp 

6. Fælles afdelingsbestyrelsesmøde 

7. Vinduer i tørrerum 

8. Parkering DPPB 

9. Boldspil 

10 Eventuelt       

 

Ad  1.   Tommy blev valgt som ordstyrer 

Ad  2.   Referat fra sidste bestyrelsesmøde (11/10-2017) blev godkendt. 

Ad  3.   Det planlagte infomøde blev aflyst pga. manglende tilslutning. 

Ad  4.   Beplantningen af fællesarealer er påbegyndt og etableres efter 

planen, bortset fra de påtænkte gangstier gennem græsarealer, som 

udskydes til evt. 2019. 

De Nyplantede træer/buske vælter og/eller står skæve pga. den stærke 

blæst. Ejendomsfunktionærerne er bekendt med problemet, og sørger 

for, at gartnerne reetablerer de skader, der er opstået. 

Ad  5.   Bestyrelsen undersøger muligheden for at etablere nabohjælp. 

Ideen behandles på førstkommende bestyrelsesmøde. 



Ad  6.   Der var 3 bestyrelsesmedlemmer som havde deltaget i det fælles 

afd. Bestyrelsesmøde d. 9/11-2017. 

Ad  7.   Bestyrelsen vil udforme nye meddelelsessedler til ophæng i vaske-

og tørrerum. Der henstilles til at alle efterlever de gængse 

husordensregler. 

Ad  8.   Formanden er kontaktet af Universparkering (PNV) med 

forespørgsel, om vi på afd. 1`s arealer kunne være interesseret i, at indgå 

kontrakt med p-vagtordning. 

Bestyrelsen vil gennemgå de modtagne papirer,  og behandle sagen på 

førstkommende bestyrelsesmøde. 

Ad  9.   I lejlighedsmappens husregler står der ikke præciseret, at det er 

forbudt at spille bold på fællesarealerne ! 

Bestyrelsen skal minde alle om, at vi skal tage hensyn til hinanden, passe 

på vores skønne fællesarealer, minimere støj og sikre, at der er sikkert at 

bo og færdes på de fælles arealer.  

Det henstilles derfor til, at alle følger de simple leveregler, og boldspil 

foregår på den dertil indrettede boldbane på Hospitalsvej. 

Ad 10.  Intet under dette punkt. 

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen Afd. 1. 


